
Zelene površine bodo vzdrževali sami - Na
zadnji seji dvajsetčlanske delegacije Starega
Vodmata za zbor krajevnih skuprrosti je tekla
razprava o novem odloku o zelenih površinah
Ijubljanskih občin. Le-ta deli zelene površine
na skupne in omejene skupne rabe. Zelenice za
skupno rabo bodo vzdrževale komunalne
skupnosti, za vse ostale zelene površine pa
bodo morali skrbeti krajani sami. To pa pome-
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ni, da bodo vse zelene površine ob stanovanj-
skih blokih, šoli dr. Potrča, vzgojnovarstveni
ustanovi in površine ob športno rekreacijskih
objektih upravljali, čistili, kosili in vzdrževali
prebivalci sami. Program za vzdrževanje in va-
rovanje zelenih površin bo sestavil svet krajev-
ne skupnosti. Seveda bo to dodatno delo in
stroški, toda najbrž ni prebivalca Vodmata, ki bi
se odrekel zelenim površinam.

• • •
Vitalna organizacija - Letna konferenca ZB
NOV Stari Vodmat je potekala v duhu stabiliza-
cijskih ukrepov, vključevanju članov ZB v posa-
mezne akcije krajevne skupnosti, delo delega-
cij in potrošniškega sveta; ni stvari na Vodma-
tu, kjer člani ZB ne bi aktivno sodelovali. Poro-
čilo predsednika ZB Franca Štoka so v razpravi

obogatili Janez Učakar, predsednik občinske-
ga odbora ZB, Tone Kovačič, Stane Majcen in
številni drugi razpravljalci. Borčevska organi-
zacija je vitalna, trdna in enotna, zato tudi ni
naloge, ki je v naši družbi ZB ne bi mogla
izvršiti. Govorili so tudi o medsebojnih odno-
sih, pokojninah, življenjski ravni borcev, še po-
sebno starejših, kroniki Vodmata o ilegalnern
delu v času NOB, ki jo pripravlja medvojni aktiv,
o delu mladine in krajevne samouprave. Spre-
jeli so tudi obširen program dela.

• • •

Zelena luč za vodmatske Ijubiteije športa - Po
temeljitih pripravah so krajani Starega Vodmar
ta ustanovili svojo športno-rekreativno društvo.
Ustanovitev ni nekaj novega, temveč le potrdi-
tev stanja, saj so športniki Vodmata (zlasti mla-
dinci) že znani po svojih uspehih. Želimo še
večjo množičnost v telesni kulturi in bolj orga-
nizirane akcije na področju športa in športne
rekreacije, so dejali na ustanovnem občnem
zboru. Delo so si razdelili popanogah športa
ter se dogovorili za organizirano vodenje vseh
oblik rekreacije. Za predsednika društva so
izvolili Teodorja Moharja, za podpredsednika
Igorja Tomažiča, tajniške posle pa je prevzel
Brane Gašperšič. Ob zaključku so za častnega
člana društva izvolili Balda Svetličiča.

Lojze Cepuš


